

Protokoll fört vid medlemsmöte Umeå Brukshundklubb 2023-05-24 kl 18:30

Plats: Zoo.se hallen

§1 Till ordförande valdes Torgny Näslund, som öppnade mötet.

§2 Styrelsens val av sekreterare anmäldes, Margit Håkansson.

§3 Till justerare valde Ylva Varmin.

§4 Röstlängd upprättades, bilaga.

§5 Nytt klubbområde. Torgny informerade om att kontakt är etablerad med byggnadsnämndens ordförande, Mikael Berglund, som har föreslagit att en etablering vid Forslundagymnasiet skulle vara lämpligt. Diskussioner har förts och gymnasienämnden har sagt ja till att frågan ska utredas. Vi har i dagsläget ingen tidplan för vare sig utredning eller beslut men hoppas det går att komma framåt.

§6 Klubbområdet Ön. Efter konstaterat mögel ska klubbstugan användas med försiktighet enligt tidigare information. Vi har fått muntligt besked om att tillfälligt bygglov kan beviljas för Gula huset, vi har dock inte fått något formellt beslut så inget arbete kan påbörjas i dagsläget. Det kommer också att medföra kostnader för att iordningsställa Gula huset som också måste beaktas. Vi har ett tält inköpt som ska ställas upp, det kommer att kräva en arbetsinsats.

§7 Under hösten diskuterades poängsystem enligt Fagerstamodellen som ett sätt att få fler att vilja engagera sig i ideellt arbete. En enkät genomfördes och för- och nackdelar har diskuterats. Mötet enades efter diskussion om att behålla nuvarande system, men med den förändringen att de som håller kurser i valp- och allmänlydnad ska få dubbla poäng. Motiveringen är att valpkurs och allmänlydnad är så viktiga för att kunna gå vidare oavsett verksamhetsgren.

Beslut: mötet beslutar att nuvarande poängsystem ska behållas men de som har valp- och allmänlydnadskurser ska erhålla dubbla poäng.

§8 Sponsring/sponsorgrupp. Det finns möjlighet att öka intäkterna till klubben genom att arbeta aktivt med sponsring. Styrelsen efterlyser därför personer som kan ingå i en grupp som arbetar med frågan.

§9 SM-bidrag – motprestation. Ett medlemsförslag har kommit om att de som får SM-bidrag också ska bidra till klubben genom att exempelvis vara aktiv i verksamhetsgrupp, hålla en föreläsning eller träning eller annat som är till nytta för klubben.

Beslut: mötet beslutar att den som får SM-bidrag som motprestation ska bidra till klubben på lämpligt sätt. Varje VG hanterar frågan och ska innan SM-bidrag beviljas komma överens med personen om vilken motprestation som är lämplig. Går det inte att komma överens om motprestation ska inte bidraget beviljas.

§10 Brännlandshallen. Sedan tidigare finns beslut om att Brännlandshallen ska utvärderas. Av den anledningen har styrelsen skickat ut en enkät samt tagit fram statistik på nyttjandet av hallen. Vi kan se att i stort sett alla verksamhetsgrenar nyttjar hallen, att trenden är i ökande när det gäller uthyrda timmar, att många medlemmar anser att hallen är viktig för träning/tävling, att relativt många medlemmar skulle vara villiga att betala mer för hallhyra alternativt jobba för att dra in pengar på annat sätt om det skulle bli nödvändigt för att klara ekonomin.

Mötet diskuterar frågan och kommer fram till att det vore olyckligt att behöva höja priset för att hyra hallarna då det skulle kunna slå tillbaka så att nyttjandet minskar.

Beslut: mötet beslutar att klubben ska fortsätta att hyra Brännlandshallen.

§11 Övriga frågor

- Pether Ericsson informerar om att det stora tältet ska resas på Ön och efterlyser personer som kan hjälpa till!

§12 Ordförande avslutar mötet.

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras

Torgny Näslund

Ylva Varmin